
- Em demanen que posi tot el meu 
esforç i el meu empeny.
- I ara que s’està acabant la tem-
porada d’esport i d’estudis, que 
faràs l’any que ve? Primer en els 
estudis, tens pensat un grau su-
perior, batxillerat? 
- Faré el batxillerat tecnològic.

- Tens clar de què vols treballar?
- Sí, tinc bastant clar que vull estu-
diar ingeriria mecànica.
- I per la temporada que ve, se-
guiràs jugant al Palau?
- No, tenia pensat quedar-me, però 
he rebut una oferta fa poc, on m’ho 
han donat tot.

- D’on prové la oferta?
- De Lleida
- Llavors, és el Vila-Sana, que és 
l’actual líder de la lliga i jugareu 
contra elles per veure qui gua-
nya el títol de lliga. Com ha sigut, 
perquè has decidit fer el canvi? 
Hauràs d’anar a viure a Lleida?
- Sí, aniré a viure a Lleida.
- Clar, ja no és tan a prop com 
el Vallès
- Sí, és bastant lluny, el canvi és di-
fícil perquè pensant que tens la mi-
llor oportunitat del món davant, ja 
costa, perquè pots aprendre molt 
d’elles, som sis del Palau que anà-
vem a la Selecció i entrar amb les 
millors del món és increïble, però 
jo vull fer un pas més i començar a 
jugar contra elles.
- Per anar tenint més minuts i 
anar creixent com a portera, ja 
amb més experiència a la lliga, 
que està molt bé, però el Vila-
sana t’ofereix l’oportunitat de 
jugar més. 
- És clar.
- Per acabar l’entrevista Anna, 
quins objectius personals tens 
per la pròxima temporada?
- Doncs poder compaginar el batxi-
llerat amb ser portera de lliga i pas-
sar-m’ho bé fent el que faig i gaudir. 
- Anna, moltes gràcies, per venir 
i esperem poder tornar a par-
lar amb tu d’aquí a uns mesos, 
per saber com ha avançat tot en 
l’àmbit de l’hoquei i de la teva 
vida professional.
- Moltes gràcies.

- Al Vila-sana el vau superar?
- No, al Vila-sana encara no els hem 
guanyat, els hi tenim unes ganes 
afegides, els hem de guanyar ja! 
- I de cara a aquest final de tem-
porada, l’objectiu del Palau és 
lluitar pel títol. Tu esperes tenir 
un paper protagonista a la lliga? 
De fet, has jugat bastant!
- Sí, he jugat bastant, pel que em 
toca, perquè realment, tinc la millor 
portera del món davant meu, això 
fa molt de respecte.
- Què t’aporta jugar amb aques-
ta gran portera?
- És coneixement nou.
- Fa de germana gran ella, per 
ser més gran que les altres?
- Sí, de fet em cuida molt, entre por-
teres sempre hi ha aquest vincle que 
no es veu.
- L’esport d’elit té aquesta cara 
agradable que és el que estàs 
vivint aquests mesos, de viatjar 
cap aquí i cap allà i lluitar per 
grans títols, però això ho com-
pagines amb els estudis de 4t 
d’ESO. Com compagines el fet de 
ser una esportista d’elit amb els 
estudis de 4t d’ESO?
- De fet al principi de curs va ser 
difícil, quan començava amb la se-
lecció. 
- És clar, perquè anaves al  CAR 
(Centre d’alt rendiment) i també 
a l’institut. Explica’ns Anna la 
teva rutina setmanal!
- Al CAR hi anava sobretot al prin-
cipi, abans de preparar l’europeu, i 
aquell primer mes d’institut, cada 
dia havia d’anar al CAR, per tant, 
anava a l’institut, dinava en 10 mi-
nuts, i ja havia d’agafar el cotxe cap 
a Sant Cugat.
- I quantes hores d’entrenament 
eren?
- Normalment quatre, depèn del 
dia eren menys, però normalment 
quatre, dues de gimnàs, paraven a 
canviar-te i una hora i mitja més 
d’entrenament.
- Desconnectes en algun moment 
de l’hoquei?
- No gaire, tinc un germà petit que 
també juga, llavors,...

- No em sorprèn massa! Ve de 
família això?
- No, no, soc la primera. I els diu-
menges, que no tinc res, vaig a veure 
el meu germà. O si tinc dies lliures, 
em poso a veure partits anteriors.
- 24/7 d’hoquei. No sents pres-
sió per estar a l’elit des de tan 
jove?
- No, sento pressió, pel fet d’estar 
al Palau de Plegamans, perquè és 
un club que porta una temporada 
espectacular, guanyant tres títols, i 
has de donar la talla, però no pel fet 
de ser petita tinc aquesta pressió.
- El fet de jugar en un equip 
professional, ha d’haver alguna 
retribució econòmica, no et pre-
guntaré per la xifra, però entenc 
que et paguen.
- No, no, aquest any no paguen res.
- A cap de les teves companyes 
tampoc?
- Tampoc.
- Per què?
- Perquè és hoquei i a més, és feme-
ní, per tant...
- És a dir, ho fan totalment ama-
teur. 
- Sí, aquest any si que els patrocina-
dors s’han compromès que si gua-
nyàvem alguns títols ens donarien 
alguns diners, però si no aconseguí-
em el que s’acordava no obtindríem 
els diners.
- I els desplaçaments?
- Els desplaçaments sí que els tenim 
pagats.
- I l’hotel i el menjar?
- Hotel i menjar també, però l’hora 

que faig jo per anar o tornar, això 
no ho paguen. Només paguen quan 
marxem.
- Com està passant amb el futbol 
i amb al basquet i altres esports 
femenins, que encara que sigueu 
equips molt potents a nivell eu-
ropeu, com el Palau, la situació 
és aquesta. Com ho valores tu 
com a esportista? Perquè clar, tu 
encara estudies, però hi ha com-
panyes teves que alhora han de 
treballar.
- Sí, això és complicat, hi ha entre-
naments que s’acaba més tard, per-
què surten de la feina i no arriben, 
llavors per elles és més complicat. 
Jo de moment vaig bé, encara soc 
petita i em porten els meus pares, 
llavors els hi hauries de preguntar 
a ells!
- Parlant dels treus pares? Que hi 
tenen a veure? Com t’ajuden ells 
i la teva família i els teus amics?
- La meva família ha sigut un su-
port incondicional des que era pe-
tita, realment m’han deixat triar el 
que jo volia, independentment d’on 
vulgues anar, Voltregà, Girona, Pa-
lau,... i això ho valoro molt, perquè 
són dues hores cada dia d’anada i 
tornada, esperar mentre jo entreno, 
...
- Què et demanen els teus pares 
a canvi de totes aquestes hores 
que inverteixen en tu? Què segur 
que ho fan molt a gust, però, què 
et diuen sobre el teu futur profes-
sional? Perquè tu tens molt clar 
que vols seguir i dedicar-t’hi.
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